

公營機構及公用事業
Public Organizations and Utilities



銀獎
Silver Award



香港機場管理局
Airport Authority Hong Kong

機場管理局致力將香港國際機場建設成為全球最環保機場，並承諾到2015年將機場碳強度從2008年的水平減少25%。我們又採取不同方法減低對環境造成影響，包括將廚餘回收再造成土壤改良劑、推廣使用電動車、監察及公布空氣質素數據，以及於新建的中場客運廊加入可持續發展特點。

Airport Authority Hong Kong is committed to making Hong Kong International Airport the world's greenest airport and to reducing the carbon intensity by 25% by 2015 from the 2008 levels. We also work to reduce our environmental footprint in various ways. These include recycling food waste into soil conditioner, promoting the use of electric vehicles, monitoring and announcing air quality data and incorporating sustainability features into the new Midfield Concourse design.



機場同業致力建造香港國際機場成為全球最環保的機場。
The airport community pledge to make the Hong Kong International Airport (HKIA) the world's greenest airport.



香港國際機場的中場客運廊發展計劃在「2012 環保建築大獎」中脫穎而出，獲頒發「設計中建築—香港」組別優異獎。在客運廊的設計中，加入了一系列可持續發展措施，這些措施更備受評審團讚賞。
HKIA Midfield Concourse Development was awarded the Green Building Awards 2012 for incorporating a series of sustainability features in its design. The project was honoured with a Merit Awards under the "Building Project under Design—Hong Kong" category.



廚餘經再處理後製成魚糞及土壤改良劑。
The fish food and soil conditioners are converted from food waste.



在飛行區使用的機場局電動車。
AAHK's electric vehicles are used at the airport.